



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 54
No.:

DIFFUSION:
RELEASE:

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JULY 6, 1979

LE 6 JUILLET 1979

SITUATION IN GHANA

The Secretary of State for External Affairs, Flora MacDonald, stated today that the Canadian Government remains concerned about the situation in Ghana where altogether eight senior figures associated with former governments have been executed in recent weeks. In Canada's view, the sentences and the procedures for the trials do not accord with internationally accepted standards of justice. However, the Government has noted recent assurances that there will be no further such executions and earnestly hopes that Ghana will soon return to conditions of peace and stability.

* * *

SITUATION AU GHANA

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Flora MacDonald, a déclaré aujourd'hui que le gouvernement du Canada demeure préoccupé par la situation au Ghana où, au total, huit personnalités importantes associées aux anciens régimes ont été exécutées ces dernières semaines. De l'avis du Canada, les sentences et le déroulement des procès dérogent aux règles de la justice acceptées par la communauté internationale. Toutefois, le gouvernement a pris acte des assurances données récemment selon lesquelles de telles exécutions n'auront plus lieu, et espère sincèrement que la paix et la stabilité seront rétablies au Ghana.